

السعودية جواهر

Saudi Jawahir Trading Company

في العاشر من أكتوبر، أقامت ستيتلا مكارتنني حدثًا خاصًا حيث عرضت فيه مجموعة شتاء 2022 حصريًا بإستضافة المتألقة هلا الحارثي لدى معرض ستيتلا مكارتنني في سنتريا مول، والذي شاركت فيه هلا إطلالاتها المفضلة من المجموعة الجديدة.

مجموعة شتاء 2022 من ستيتلا مكارتنني هي احتفال بحياة وأعمال الفنان الأمريكي الأسطوري فرانك ستيتلا. اكتشفي فساتين ومعاطف وخياطة مصنوعة بوعي والتي تتميز بالمطبوعات والأنماط واللوحات المستوحاة من أرشيفه - بما في ذلك سلسلة V (1968)، و Ahab (1988)، و Spectralia (1994). زورزا معرض ستيتلا مكارتنني لاكتشاف رفاهية الأناقة.

تضم الشركة السعودية جواهر مجموعة من أرقى العلامات التجارية الفاخرة في عالم الأزياء. هدفها الأساسي هو تقديم تجربة مميزة للمستهلك السعودي. الشركة السعودية جواهر تؤكد التزامها لمستهلكيها من خلال تحقيق النتائج المطلوبة والسعي للجودة العالية دائمًا.

On October 10th, Stella McCartney exclusively showcased the Winter 2022 collection hosted by the stunning Hala Alharithy at Centria Mall boutique, where she shared her favourite pieces from the latest collection.

The Stella McCartney Winter 2022 collection is a celebration of the life and work of legendary American artist Frank Stella. Explore consciously crafted dresses, coats, and tailoring, featuring prints, patterns and palettes inspired by his archive – including his V Series (1968), Ahab (1988) and Spectralia (1994). Visit Stella McCartney boutique to indulge in elegant luxury.

Saudi Jawahir hosts a remarkable portfolio of some of the world's finest luxury brands in fashion.

Its primary goal is to deliver the outstanding experience of what the Saudi consumer desires. Internally, the company proves to be committed to their customers, by providing anticipated results and striving for the highest quality.

السعودية جواهر

Saudi Jawahir Trading Company

